
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2020-11-30 kl 18.00 Digitalt möte via Messenger 

 

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Pernilla Tegin, Malin Andersson  

& Helena Hiltunen 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordning och föregående protokoll 

 Dagordningen och föregående protokoll läses igenom och godkänns.  

Som återkoppling till föregående protokoll undrar Tony om Johan haft med 09:or på träningarna. 

Tony ska skriva att 09:or är välkomna att delta när P10/11 tränar. På sikt ska det göras en gemensam 

lagsida på laget.se för Johan och Jimmys lag, smidigare med rapporteringar och information mm. 

Vidare diskuterade vi insynen över vår ekonomi på föregående möte. Vid kontakt med vår kassör 

Oskar fick Tony transaktionslistor men inför årsmötet ska vi efterfråga insynen på kontot och ha med 

det som en punkt till dagordningen.  

§3 Skrivelser och rapporter 

- 

§4 Ekonomi och försäljning 

Vi har sålt klart delikatesskungen. Det blev 215 sålda produkter och vi har tjänat in 14405 kr. 

Jenny föreslår att vi vid tillfälle skulle kunna prova att sälja potatis, morötter och ägg från Röhammars 

gårdsbutik. Hon skickar en bild i Messenger på hur beställningslistan för detta kan se ut. Vi skulle 

kunna vara återförsäljare under en dag, ställa upp ett bord såsom en marknad eller på en HOIF-dag 

eller Valborg.  

§5 Övriga frågor 

Odencupen: Tony informerar om att förbundet tänker att futsalmatcher kan få börja anordnas i 

början av januari 2021 om inte läget förvärras under pågående pandemi eller om andra restriktioner 

uppkommer/förlängs. Tony har ställt frågan om det bara rör sig om enstaka matcher och hur de ser 

på anordnandet av cuper/turneringar? Men Tony har inte fått något svar ännu. Frågan är hur länge 

kan vi vänta med att inte veta? Då det är väldigt tveksamt att vi kan få genomföra cupen beslutar vi 

att ställa in Odencupen 2021. Cupen har fått många anmälningar och vi tycker att lagen som har 

anmält sig kan få förtur till anmälningarna året därpå. Tony skriver ihop något och informerar alla 

anmälda lag. 



Bygga grupp: Jenny lyfter en situation som har uppstått där mobbing (som först har börjat på skolan) 

har gjort så att en spelare har slutat med fotboll och lämnat sitt lag. Jenny lyfter frågan hur vi som 

sektion kan hjälpa lagen och ledarna till att förebygga att sådant händer. Vi behöver hitta en form där 

vi kan handskas med sådant och vara till hjälp för tränarna som redan har ett stort ansvar för 

spelarna. Tony föreslår att vi tar det via SISU och att vi kanske kan ta upp det i vår. Vi kan ha ett 

koncept att vi som sektion hjälper till vid uppstarter och för att få ihop lagandan. HOIF-dagen kan få 

bygga mer på det; att vi har en introduktion, kickoff där man bygger laget och teambuldings-övningar 

som motverkar mobbingsituationer.  

Lagoveraller till våren: Nuvarande modell utgår. Säljarens förslag är TIRO21. Vi tittar på den och enas 

om att det får bli den modellen. 

Mer sektionsmedlemmar: Vi behöver ha fler representanter från de yngre lagen då vi är många som 

har äldre barn och vi behöver bygga upp underifrån så att vi händelsevis inte är flera som kanske 

slutar med sektionsarbetet samtidigt. Har vi några lämpliga kandidater? Kan vi höra med ledarna för 

de yngre lagen om de har förslag på några drivna föräldrar? Bra om vi har idéer på personer inför 

årsmötet.  

§6 Nästa möte 

Måndag den 11 januari kl 18.00. Digitalt eller i vanlig mötesform på Odenvallen bestämmer vi när det 

närmar sig. 

§7 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


